
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 113
Forslag til ejendomsskattelov.
Af skatteministeren (Jeppe Bruus)

Spørgsmål 57
Det fremgår af en nyhedsartikel på dr.dk fra 24. april 2023, at der i et mødereferat 
fra februar 2022, hvor Vurderingsstyrelsen og Bolig- og Planstyrelsen deltog, skulle 
være blevet drøftet, at der i de første 50.000 ejendomsvurderinger var blevet fundet 
7.400 plandatafejl, og at Bolig- og Planstyrelsen dengang var bekymrede for, at Vurde-
ringsstyrelsen "ikke udsender ejendomsvurderinger på baggrund af de mest aktuelle 
data, dvs. data hvor løbende kommunale rettelser er med." Ud over de 7.400 planda-
tafejl, er der så blevet sendt vurderinger ud, som ikke siden er blevet rettet eller truk-
ket tilbage? (https://www.dr.dk/nyheder/penge/problemer-med-ejendomsvurderinger-vok-
ser-nye-fejl-udloeser-gigantisk-datakaos)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nick Zimmermann 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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